
Zápis z jednání redakční rady Hornopočernického zpravodaje ze 

dne 22.3.2023 

 

 

Přítomni: Alžběta Cibochová 

Zuzana Hubálková 

Iva Rosová 

Ivan Liška 

Jana Víchová 

Viktor Kazda  

 

Zapisovatel: Viktor Kazda 

Program: 

1. Projednání čísla 4/23 HPZ 

Průběh jednání: 

 Jednání bylo zahájeno v 8:00 hod, redakční rada (dále jen RR) byla 

usnášeníschopná. 

 Členové rady navrhli několik dílčích úprav grafiky a obsahu dubnového čísla. 

 RR si v souladu s §4 Tiskového zákona vyžádala stanovisko k příspěvku 

zastupitele, pana Petra Růžičky. 

 Členka RR, paní Alžběta Cibochová připomínkovala článek v rubrice Příroda a lidé. 

Na základě této připomínky RR odsouhlasila úpravu vysvětlivek cizích slov a 

výrazů.  

 RR krátce diskutovala o použití log a znaků v redakční části časopisu. RR se 

k diskusi vrátí na některém ze svých koncepčních jednání v budoucnu. 

 RR byla informována o připomínkách Klubu seniorů HP ke grafické podobě 

časopisu a o možnostech budoucí spolupráce s Klubem seniorů v redakční části 

časopisu do budoucna (především rubrika Zpětné zrcátko).  

 

 

Zapsal:  Viktor Kazda 

Zápis schválil: Zuzana Hubálková, Jana Víchová  

 

 

 

 

 

 

 

 


